

港樂
HKPhil



Swire Maestro Series
太古音樂大師系列

首席贊助 Principal Patron



The Flying Frenchman

飄泊的法國人

BERLIOZ *Harold in Italy* (Andrew Ling, viola)
ROUSSEL *Bacchus et Ariane, Suite no.2*
RAVEL *Rapsodie espagnole*

Andrew Ling — viola 凌顯祐 中提琴



LE FRENCH
MAY
法國
五月
SINCE 1993

Johannes Wildner — conductor

1 & 2-5-2015

Fri & Sat 8pm

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$320 \$240 \$180 \$120

學生/長者 | \$160 \$120 \$90 \$60*

節目 PROGRAMME

白遼士 《哈羅爾德在意大利》

BERLIOZ *Harold in Italy*

盧賽爾 《巴克科斯與阿麗安》第二組曲

ROUSSEL *Bacchus et Ariane, Suite no. 2*

拉威爾 《西班牙狂想曲》

RAVEL *Rapsodie espagnole*

法國作曲家偏愛將異國風情入樂，尤其是通過音樂描繪異地探秘的歷程。白遼士從詩人拜倫所描寫的意大利山景獲得靈感。故事中的主角哈羅爾德深深被意大利的風土人情所吸引，白遼士以獨奏中提琴感情豐富的琴音代表。而拉威爾則被充滿活力的西班牙所感染，狂歡嘉年華熱鬧繽紛。是次音樂會送上純正的法國音樂，帶您遊走異國地貌。

French composers have always had an eye to the exotic, and have written music to portray adventures in distant lands. For Berlioz, it was the mountains of Italy as described by the poet Byron. Ravel was captivated by the colours and vibrancy of Spain. Join us for a night of exotic landscapes, described with the quintessential French style.



懷德納
Johannes
Wildner

指揮 conductor

- 最頂尖的奧地利指揮之一
- 前任倫敦BBC音樂會樂團首席客席指揮，以及德國北威州新愛樂樂團的音樂總監
- 錄製逾六十張CD、DVD及錄像，包括《蝙蝠》及《女人心》的完整版
- One of the foremost Austrian conductors
- Previously Principal Guest Conductor of the BBC Concert Orchestra and General Music Director of the New Philharmonic Orchestra of Westphalia (Germany)
- Recorded over 60 CDs, DVDs and videos, including *Die Fledermaus* and *Così fan tutte*



凌顯祐
Andrew
Ling

中提琴 viola

- 現為港樂首席中提琴，曾任堤爾荷特交響樂團團長
- 曾經與香港中樂團及中國廣播愛樂合作，並於香港、美國及奧地利舉行獨奏會
- 印第安那大學2003年小提琴協奏曲大賽及2008年中提琴協奏曲大賽冠軍
- Currently Principal Violist of the HK Phil, previously the Concertmaster of the Terre Haute Symphony Orchestra
- Collaborated with the Hong Kong Chinese Orchestra and the China Film Philharmonic Orchestra, and gave recitals in Hong Kong, the United States and Austria
- Winner of the violin and viola concerto competitions of Indiana University (2003 and 2008)

信用卡購票 Credit Card Booking 2111 5999 www.urbtix.hk | 票務查詢 Ticketing Enquiries 3761 6661 | 節目查詢 Programme Enquiries 2721 2332

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援受惠人士：半價（額滿即止；此折扣不可與其他優惠同時使用） Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities and CSSA recipients: 50% off (with quota; this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | 青少年聽眾計劃：會員45折、同行成人9折（每種折扣只限兩張） Young Audience Scheme members: 55% off; accompanying adults - 10% off (max. 2 tickets per discount category) | 港樂會會員：85折 Club Bravo members: 15% off | 團體優惠（只限正價門票）：10-19張9折、20張或以上8折 Group Booking (standard tickets only): 10% off 10-19 tickets; 20% off 20+ tickets 其他折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網頁 Refer to www.hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 Programme and artists are subject to change without notice or refund | 遲到人士可能不獲進場 Latecomers may not be admitted | 招待六歲或以上人士 For ages 6 or above | 音樂會長約兩小時，包括一節中場休息 Concert runs for approx. 2 hours, incl. 1 interval



追蹤港樂
Follow the HK Phil on



現於城市售票網發售
Available at URB TIX now

www.hkphil.org